

Version française ci-dessous | English version below

Mas 19, 2025

Lèt Ouverte

Pou Ekselans Fritz JEAN

Prezidan Konsèy Transisyon Prezidansyèl

Kòm òganizasyon ki angaje nan avanse dwa moun, jistis, ak pwosperite nan Ayiti, nou pran nòt nan asansyon ou nan Prezidan Konsèy Transisyon Prezidansyèl (TPC) nan dat 7 mas – youn jou anvan Jounen Entènasyonal Fanm ak pandan Mwa Istwa Fanm – e nou ekri pou mande aksyon ijans ou pou pwoteje dwa fanm ak tifi Ayiti. Dosye gouvènman transisyon an sou dwa fanm jouk jounen jodi a pa rive nan obligasyon legal li yo anvè fanm ak tifi Ayiti. Konsekans echèk sa a se vyolans seksyèl ki gaye san remèd, dega imanité ki pwofon, inegalite ki ap ogmante, ak pwospèksyon ki febli pou bati lapè epi retounen nan demokrasi.

Nou atire atansyon ou sou [Kad Politik pou yon Transisyon Efikas ak Ekitab](#) ke [plis pase 180](#) òganizasyon sosyete sivil soti nan Ayiti ak atravè mond lan te ankouraje gouvènman tranzisyon an pou adopte, pou l ka pi byen satisfè obligasyon legal li yo anvè fanm ak tifi Ayiti. Nou atire tou atansyon ou sou lèt tout louvri ki te mande aksyon repons, ke nou te adrese a [prezidan anvan ou](#), [Prezidan Voltaire](#), ak [Premye Minis Fils-Aimé](#). Nou ensiste pou ou kase chenn ak echèk pase yo epi **sèvi ak Prezidan ou pou pran aksyon korektif imedya pou asire ke dwa fanm ak tifi Ayiti yo respekte e yo vin nan mitan politik, nominasyon, ak bidjè gouvènman transisyon an.**

Jouk jounen jodi a, gouvènman transisyon an pa rive reponn a bezwen fanm ak tifi Ayiti yo, li vyole obligasyon legal li anba lwa Ayisyen ak lwa entènasyonal yo e li neglije pi bon pratik pou tranzisyon ki reyisi. Vyolans seksyèl ak lòt fòm vyolans ki baze sou sèks (GBV) ap [ogmante](#), ak kantite ka yo [rapòte](#) yo rive nan [milye](#). Ane pase a, founisè sèvis yo te rapòte mwa kote ka vyòl yo te rive [an mwayèn 40 pa jou](#), e Nasyonzini te anrejistre yon ogmantasyon etonan nan [1.000%](#) nan ka vyolans seksyèl sou timoun - sitou tifi. Gouvènman [an te prèske absan](#) devan kriz sa a, kite fanm ak tifi yo san pwoteksyon, san sèvis repons a GBV, oswa jistis. Sit deplasman, ki tounen [pwen cho](#) pou GBV e menm [eksplotasyon seksyèl ak abi](#) pa moun ki responsab distribye ti kras resous imanité, se yon ilistrasyon wont de enkapasite gouvènman an nan bay priyorite a bezwen fanm [yo fè sou kò yo ak lavi yo](#).

Echèk gouvènman an nan reponn de fason apwopriye a GBV ki gaye a se yon egzanp klè sou [echèk](#) li nan [akonpli obligasyon legal](#) li yo pou garanti dwa ak bezwen fanm ak tifi Ayiti yo. Fanm ak tifi kontinye ap fè fas ak inegalite epi diskriminasyon nan tout domèn lavi piblik ak prive, maginalizasyon ki [aggrave vilnerabilite](#) yo devan vyolans, deplasman, povrete, ak eksplotasyon. Gouvènman an poko akonpli obligasyon li pou adrese bezwen espesifik yo ak demantle baryè distenk - [souvan vyolan](#) - yo fè fas. Yon egzanp ki sòti klè se vyolasyon gouvènman transisyon an nan [obligasyon Konstitisyonèl](#) li pou garanti ke fanm yo nonmen nan omwen 30% nan tout pozisyon piblik. Pwòp TPC ou a [pa gen okenn fanm](#) ki gen dwa vote, e reprezantasyon nan nivo ministè an [vremman diminye](#).

Echèk sa yo nan politik gouvènman ak priyorite pa sèlman vyole dwa fanm ak tifi Ayiti epi menase lavi yo; yo aggrave kriz Ayiti a epi febli efò gouvènman transisyon ou a pou restore lapè pou tout Ayisyen ak mete Ayiti sou yon chemen estabilite demokratik ak pwosperite. Kòm [Kad Politik pou yon Transisyon Efikas ak Ekitab](#) di, “antre lidèchip fanm yo ak bezwen espesifik yo se yon pratik ki etabli pou tranzisyon nan kontèks konfli, ki reflekte rekonesans anpirik ke lè fanm enkli, rezilta yo pi efikas ak dirab.” Anplis, kòm Lèt Ouvè 20 Fevriye a eksplike, paske gwoup ame yo ap itilize GBV “kòm yon taktik entansyonèl ak insidyèz pou [destabilize kominote](#) yo sistematikman e pou rache [kontwòl terityoral](#) nan men leta Ayisyen,” batay kont GBV “endispansab pou estabilize ak rebati Ayiti epi dwe vin yon prensip santral nan politik sekirite ak responsablite ou yo.”

Santre lidèchip fanm yo ak bezwen espesifik yo epi abòde GBV sistematikman pa ka neglije. Kòm Agenda Fanm, Lapè, ak Sekirite Nasyonzi a [etabli](#), sa yo se enperatif pou yon tranzisyon efikas, lapè dirab, ak estabilizasyon demokrasi ak ekonomi nan Ayiti.

Ou gen otorite ak opòtinite pou amelyore lavi fanm ak tifi Ayiti yo de fason konkrè ak pou akselere tranzisyon demokratik Ayiti lè w asire patisipasyon fanm nan pran desizyon ak lidèchip, reponn kòm sadwa a nivo terib GBV, e sinon satisfè obligasyon gouvènman ou anba lwa Ayisyen ak entènasyonal yo. Nou mande pou ou itilize tou de sa yo lè w santre [Kad Politik pou yon Transisyon Efikas ak Ekitab](#) nan politik ou yo e imedyatman aplike rekòmandasyon li yo, ansanm ak rekòmandasyon yo bay nan [lèt](#) tout louvri ki referanse pi wo a. Nou plis atire atansyon ou sou [rekòmandasyon ekivalan](#) ke Gro Biwo Nasyonzi pou Komisyon Dwa Moun yo ofri.

Ak Respè epi gwo espwa ke w ap pran aksyon imedyà,

1. 100% FANM - SAN POU SAN FANM (Haiti)
2. 11th Department (USA)
3. Alternative Chance / Chans Alternativ (Haiti)
4. American Jewish World Service (AJWS) (USA)
5. Anana Consultants (USA)
6. Ansara Family Fund (USA)
7. Association des Femmes de Borgne (Haiti)
8. Bureau des Avocats Internationaux (BAI) (Haiti)
9. CAISO: Sex and Gender Justice (Trinidad and Tobago)
10. CAR / Chapit Ayiti (Haiti)
11. Center for Gender & Refugee Studies (CGRS) (USA)
12. Centre de Formation et de Développement Communautaire (CEFODEC) (Haiti)
13. Clinique de Recherche, d'Analyse, et d'Assistance Légale de L'École Supérieure Catholique de Droit de Jérémie (CRAALE) (Haiti)
14. Coalition des Associations des Femmes pour la Justice Sociale en Haiti (CAFJSH) (Haiti)
15. Collectif des Amis des Droits Humains (COLAH) (Haiti)
16. Collectif Haïti de France (France)
17. Community Coalition for Haiti (CCH) (USA)
18. Confédération des Travailleurs et Travailleuses des Secteurs Public et Privé CTSP-HAÏTI (Haiti)
19. Congregations of St. Joseph (USA)
20. Coordination Europe-Haïti (CoEH) (European Union)
21. Diaspora Community Services (DCS) (USA)
22. Dominican Sisters of Sparkill (USA)
23. Faith in Action International (Haiti)
24. Family Action Network Movement (FANM) (USA)
25. FAMN RURAL POU PWOMOSYON DEVLOPMAN AGRIKILTAN AN AYITI (FARIPDA) (Haiti)
26. Fondation TOYA (Haiti)
27. Friends of Matènwa (FoM) (USA)
28. Global Centre for the Responsibility to Protect (GCR2P) (USA)
29. Gran Jipon (Haiti)
30. Groupe d'Action pour le Progrès d'Haïti (GAPH) (Haiti)
31. Groupe d'Appui au Développement et à la Démocratie (GRADE) (Haiti)
32. Haiti Adolescent Girls Network (HAGN) (Haiti)
33. Haiti School Project (USA)
34. Haitian American Foundation for Democracy (HAFFD) (USA)
35. Haitian Bridge Alliance (HBA) (USA)
36. Haitian Women's Collective (HWC) (Haiti)
37. Impact Communautaire pour le Développement d'Haïti (ICODEH HAITI) (Haiti)
38. Institute for Justice & Democracy in Haiti (IJDH) (USA)

39. International Civil Society Working Group for the Permanent Forum on People of African Descent (ICSWG PFPAD) (Global)
40. Komisyon Fanm Viktim pou Viktim (KOFAVIV) (Haiti)
41. La Fédération Nationale des Syndicats en Education FENASE (Haiti)
42. La Troupe Makandal, Inc. (USA)
43. Li, Li, Li! Read (Haiti)
44. MADRE (USA)
45. Manifest Haiti (USA)
46. Massachusetts Action for Justice (USA)
47. Nègès Mawon (Haiti)
48. New England Human Rights Organisation (NEHRO) (USA)
49. Nou Pap Dòmi (Haiti)
50. Òganizasyon Feminis Dantò / Dantò Òganizasyon Feminis (Haiti)
51. Organisation féministe MARIJÀN (Haiti)
52. Organisation FIEF (Haiti)
53. Partners in Health (PIH) (Haiti)
54. Passionists International (USA)
55. PROFAMIL (Haiti)
56. Quixote Center (USA)
57. Regroupement des Femmes Actives d'Haïti (RFAH) (Haiti)
58. Roots of Development (USA)
59. Saint Joseph Worker Foundation, Inc. (USA)
60. Sant La Haitian Neighborhood Center (USA)
61. Summits Education (Haiti)
62. UNESCO Inclusive Policy Lab - People of African Descent & SDGs E-Team (Global)
63. Unitarian Universalist Service Committee (UUSC) (USA)
64. WE ARE WOMEN ORG (Haiti)
65. Zantray Fanm Kreyòl (ZAFK) (Haiti)

Mars 19, 2025

Lettre ouverte

À Son Excellence Fritz JEAN

Président du Conseil présidentiel de transition

En tant qu'organisations engagées dans la promotion des droits humains, de la justice et de la prospérité en Haïti, nous prenons acte de votre accession à la présidence du Conseil présidentiel de transition (**CPT**) le 7 mars - un jour avant la Journée internationale de la femme et pendant le Mois de l'histoire des femmes - et nous vous écrivons pour exiger que vous preniez des mesures urgentes afin de protéger les droits des femmes et des filles haïtiennes. À ce jour, le bilan du gouvernement de transition en matière de droits des femmes est loin de respecter ses obligations légales envers les femmes et les filles haïtiennes. Cette défaillance a pour conséquence une violence sexuelle généralisée non prise en compte, l'aggravation des préjudices humanitaires, l'exacerbation des inégalités et l'affaiblissement des perspectives de consolidation effective de la paix et de retour à la démocratie.

Nous attirons votre attention sur le [Cadre politique pour une transition efficace et équitable](#) que [plus de 180](#) organisations de la société civile haïtienne et internationale ont exhorté le gouvernement de transition à adopter afin de mieux respecter ses obligations légales envers les femmes et les filles d'Haïti. Nous attirons également votre attention sur les lettres ouvertes exhortant [votre prédécesseur, le président Voltaire](#), et le [premier ministre Fils-Aimé](#) à prendre des mesures adaptées. Nous insistons pour que vous rompiez avec les échecs passés et que vous utilisiez votre présidence pour prendre des mesures correctives immédiates afin de garantir que les droits des femmes et des filles haïtiennes soient respectés et placés au centre des politiques, des nominations et du budget du gouvernement de transition.

À ce jour, le gouvernement de transition a largement laissé tomber les femmes et les filles haïtiennes, violant ses obligations légales en vertu du droit haïtien et international et faisant fi des meilleures pratiques pour une transition réussie. La violence sexuelle et d'autres formes de violence basée sur le genre (VBG) sont [très répandues](#), avec des cas signalés [se chiffrant par milliers](#). L'année dernière, les prestataires de services ont signalé des mois où les cas de [viol atteignaient en moyenne 40 par jour](#), et les Nations Unies ont enregistré une augmentation stupéfiante de [1 000 %](#) des cas de violence sexuelle contre les enfants, principalement des filles. Le gouvernement [a été en grande partie absent](#) laissant les femmes et les filles sans protection, sans services adaptés à la VBG et sans justice. Les sites de déplacement, qui sont

devenus des [points chauds](#) de VBG et même d'[exploitation et d'abus sexuels](#) par ceux chargés de distribuer les rares ressources humanitaires, illustrent de manière honteuse ce que l'incapacité du gouvernement à donner la priorité aux besoins des femmes a [infligé à leur corps et à leur vies \(vies\)](#) (vie).

L'incapacité du gouvernement à répondre de manière appropriée à la VBG généralisée illustre son [incapacité plus large](#) à remplir ses [claires obligations légales](#) de garantir les droits et les besoins des femmes et des filles d'Haïti. Les femmes et les filles continuent d'être confrontées à (**l'inégalité**) (l'inégalités) et à la discrimination dans tous les domaines de la vie publique et privée, une marginalisation qui [exacerbe leur vulnérabilité](#) à la violence, au déplacement, à la pauvreté et à l'exploitation. Le gouvernement n'a pas rempli son obligation de répondre à leurs besoins spécifiques et de démanteler les obstacles distincts - [souvent](#) des obstacles [délibérément violents](#) - auxquels elles sont confrontées. Un exemple particulièrement flagrant est la violation par le gouvernement de transition de l'[obligation constitutionnelle](#) de veiller à ce que les femmes soient nommées à au moins 30 % de tous les postes publics. Votre propre TPC [ne compte aucune femme](#) ayant le droit de vote et la représentation des femmes au niveau ministériel a [en fait diminué](#) (**en fait diminué**) (fait en diminué).

Ces échecs de la politique et des priorités gouvernementales ne se contentent pas de violer les droits des femmes et des filles haïtiennes et de menacer leur vie ; ils exacerbent également la crise en Haïti et affaiblissent les efforts de votre propre gouvernement de transition pour rétablir la paix pour tous les Haïtiens et mettre Haïti sur la voie de la stabilité démocratique et de la prospérité. Comme l'indique le [Cadre politique pour une transition](#) efficace et équitable, « [c]entrer le leadership des femmes et leurs besoins spécifiques est une pratique exemplaire établie pour les transitions affectées par les conflits, reflétant la reconnaissance empirique que lorsque les femmes sont incluses, les résultats sont plus efficaces et durables ». En outre, comme l'explique la lettre ouverte du 20 février, étant donné que les groupes armés utilisent la violence basée sur le genre « comme une tactique délibérée et insidieuse pour [déstabiliser systématiquement les communautés](#) et arracher le [contrôle territorial](#) à l'État haïtien », la lutte contre la violence basée sur le genre est « indispensable pour stabiliser et reconstruire Haïti et doit devenir un principe central de vos politiques de sécurité et de responsabilité ».

Il ne faut pas négliger la nécessité de mettre l'accent sur le leadership des femmes et leurs besoins spécifiques et de lutter systématiquement contre la violence basée sur le genre.

Comme [le stipule](#) le Programme des Nations Unies pour les femmes, la paix et la sécurité, ces éléments sont indispensables à une transition efficace, à une paix durable et à une démocratie et une économie stabilisées en Haïti.

Vous avez l'autorité et la possibilité d'améliorer concrètement la vie des femmes et des filles haïtiennes et d'accélérer la transition démocratique d'Haïti en garantissant la participation des femmes à la prise de décision et au leadership, en répondant de manière adéquate aux **(horribles)** (alarmants) de VBG et en remplissant les obligations de votre gouvernement en vertu du droit haïtien et international. Nous vous demandons de mettre à profit ces deux possibilités en intégrant le [Cadre politique pour une transition](#) efficace et équitable dans vos politiques et en mettant immédiatement en œuvre ses recommandations, ainsi que celles formulées dans les [lettres ouvertes](#) susmentionnées. Nous attirons également votre attention sur les [mêmes recommandations](#) formulées par le Haut-Commissariat des Nations unies aux droits humains.

Avec nos salutations respectueuses et dans l'espoir que vous **(agissiez)** (agirez) sans délai à notre mise en demeure,

1. 100% FANM - SAN POU SAN FANM (Haïti)
2. 11th Department (USA)
3. Alternative Chance / Chans Alternativ (Haïti)
4. American Jewish World Service (AJWS) (USA)
5. Anana Consultants (USA)
6. Ansara Family Fund (USA)
7. Association des Femmes de Borgne (Haïti)
8. Bureau des Avocats Internationaux (BAI) (Haïti)
9. CAISO: Sex and Gender Justice (Trinidad and Tobago)
10. CAR / Chapit Ayiti (Haïti)
11. Center for Gender & Refugee Studies (CGRS) (USA)
12. Centre de Formation et de Développement Communautaire (CEFODEC) (Haïti)
13. Clinique de Recherche, d'Analyse, et d'Assistance Légale de L'École Supérieure Catholique de Droit de Jérémie (CRAALE) (Haïti)
14. Coalition des Associations des Femmes pour la Justice Sociale en Haïti (CAFJSH) (Haïti)
15. Collectif des Amis des Droits Humains (COLAH) (Haïti)
16. Collectif Haïti de France (France)
17. Community Coalition for Haïti (CCH) (USA)
18. Confédération des Travailleurs et Travailleuses des Secteurs Public et Privé CTSP-HAÏTI (Haïti)

19. Congregations of St. Joseph (USA)
20. Coordination Europe-Haïti (CoEH) (European Union)
21. Diaspora Community Services (DCS) (USA)
22. Dominican Sisters of Sparkill (USA)
23. Faith in Action International (Haiti)
24. Family Action Network Movement (FANM) (USA)
25. FAMN RIRAL POU PWOMOSYON DEVLOPMAN AGRIKILTAN AN AYITI (FARIPDA) (Haiti)
26. Fondation TOYA (Haiti)
27. Friends of Matènwa (FoM) (USA)
28. Global Centre for the Responsibility to Protect (GCR2P) (USA)
29. Gran Jipon (Haiti)
30. Groupe d'Action pour le Progrès d'Haïti (GAPH) (Haiti)
31. Groupe d'Appui au Développement et à la Démocratie (GRADE) (Haiti)
32. Haiti Adolescent Girls Network (HAGN) (Haiti)
33. Haiti School Project (USA)
34. Haitian American Foundation for Democracy (HAFFD) (USA)
35. Haitian Bridge Alliance (HBA) (USA)
36. Haitian Women's Collective (HWC) (Haiti)
37. Impact Communautaire pour le Développement d'Haïti (ICODEH HAITI) (Haiti)
38. Institute for Justice & Democracy in Haiti (IJDH) (USA)
39. International Civil Society Working Group for the Permanent Forum on People of African Descent (ICSWG PFPAD) (Global)
40. Komisyon Fanm Viktim pou Viktim (KOFIV) (Haiti)
41. La Fédération Nationale des Syndicats en Education FENASE (Haiti)
42. La Troupe Makandal, Inc. (USA)
43. Li, Li, Li! Read (Haiti)
44. MADRE (USA)
45. Manifest Haiti (USA)
46. Massachusetts Action for Justice (USA)
47. Nègès Mawon (Haiti)
48. New England Human Rights Organisation (NEHRO) (USA)
49. Nou Pap Dòmi (Haiti)
50. Òganizasyon Feminis Dantò / Dantò Òganizasyon Feminis (Haiti)
51. Organisation féministe MARIJÀN (Haiti)
52. Organisation FIEF (Haiti)
53. Partners in Health (PIH) (Haiti)
54. Passionists International (USA)
55. PROFAMIL (Haiti)
56. Quixote Center (USA)
57. Regroupement des Femmes Actives d'Haïti (RFAH) (Haiti)
58. Roots of Development (USA)
59. Saint Joseph Worker Foundation, Inc. (USA)
60. Sant La Haitian Neighborhood Center (USA)

61. Summits Education (Haiti)
62. UNESCO Inclusive Policy Lab - People of African Descent & SDGs E-Team (Global)
63. Unitarian Universalist Service Committee (UUSC) (USA)
64. WE ARE WOMEN ORG (Haiti)
65. Zantray Fanm Kreyòl (ZAFK) (Haiti)

March 19, 2025

Open Letter

To His Excellency Fritz JEAN

President of the Presidential Transitional Council

As organizations committed to advancing human rights, justice, and prosperity in Haiti, we take note of your assumption of the Presidency of the Presidential Transitional Council (TPC) on March 7 - one day before International Women's Day and during Women's History Month - and write to demand your urgent action to safeguard the rights of Haiti's women and girls. The transitional government's record on women's rights to date falls far short of its legal obligations to Haiti's women and girls. The consequence of this failure is unaddressed widespread sexual violence, deepening humanitarian harms, exacerbated inequality, and weakened prospects for effective peacebuilding and return to democracy.

We direct your attention to the [Policy Framework for an Effective and Equitable Transition](#) that [over 180](#) civil society organizations from Haiti and around the globe have urged the transitional government to adopt in order to better meet its legal obligations to Haiti's women and girls. We likewise draw your attention to open letters urging responsive action directed to [your predecessor, President Voltaire](#), and [Prime Minister Fils-Aimé](#). We insist that you break with past failures and **use your Presidency to take immediate corrective action to ensure that the rights of Haiti's women and girls are respected and centered in the transitional government's policies, appointments, and budget.**

To date, the transitional government has largely failed Haiti's women and girls, breaching legal obligations under Haitian and international law and disregarding best practices for successful transitions. Sexual- and other forms of gender-based violence (GBV) are [rampant](#), with reported cases [numbering](#) in the [thousands](#). Last year, service providers reported months when [rape cases averaged 40 a day](#), and the United Nations recorded a staggering [1,000%](#) increase in sexual violence cases against children - mostly girls. The government [has been largely absent](#) in the face of this crisis, leaving women and girls without protection, GBV-responsive services, or justice. Displacement sites, which have become [hotspots](#) for GBV and even [sexual exploitation and abuse](#) by those charged with distributing scarce humanitarian resources, are a shameful illustration of what the government's failure to prioritize women's needs has [wrought to their bodies and lives](#).

The government's failure to respond appropriately to the widespread GBV is illustrative of its broader [failure](#) to fulfill its [clear legal obligations](#) to secure the rights and needs of Haiti's women and girls. Women and girls continue to face inequality and discrimination across all areas of public and private life, marginalization that [exacerbates vulnerability](#) to violence, displacement, poverty, and exploitation. The government has not fulfilled its obligation to address their distinct needs and dismantle the - [often deliberately violent](#) - distinct barriers they face. One particularly blatant example is the transitional government's own violation of the [Constitutional obligation](#) to ensure that women are appointed to at least 30% of all public positions. Your own TPC [lacks any women](#) with a vote and representation at the ministerial level has [actually decreased](#).

These failures of government policy and prioritization do not simply violate the rights of Haiti's women and girls and threaten their lives; they also exacerbate Haiti's crisis and weaken your own transitional government's efforts to restore peace for all Haitians and set Haiti on a path of democratic stability and prosperity. As the [Policy Framework for an Effective and Equitable Transition](#) states, “[c]entering women’s leadership and specific needs is an established best practice for conflict-affected transitions, reflecting the empirical recognition that when women are included, outcomes are more effective and sustainable.” Further, as the February 20 Open Letter explains, because armed groups are using GBV “as a purposeful and insidious tactic for systematically [destabilizing communities](#) and wresting [territorial control](#) away from the Haitian state,” confronting GBV is “indispensable for stabilizing and rebuilding Haiti and must become a central tenet of your security and accountability policies.”

Centering women’s leadership and specific needs and systematically addressing GBV cannot be neglected afterthoughts. As the UN’s Women, Peace, and Security Agenda [establishes](#), these are imperatives for an effective transition, lasting peace, and stabilized democracy and economy in Haiti.

You have the authority and opportunity to concretely improve the lives of Haiti’s women and girls and to accelerate Haiti’s democratic transition by ensuring women’s participation in decision-making and leadership, adequately responding to the horrific levels of GBV, and otherwise fulfilling your government’s obligations under Haitian and international law. We ask that you make use of both by centering the [Policy Framework for an Effective and Equitable Transition](#) in your policies and immediately implementing its recommendations, along with the recommendations provided in the above-referenced [open letters](#). We further draw your attention to [equivalent recommendations](#) offered by the UN Office for the High Commissioner for Human Rights.

Respectfully and with great hope that you will take immediate action,

1. 100% FANM - SAN POU SAN FANM (Haiti)
2. 11th Department (USA)
3. Alternative Chance / Chans Alternativ (Haiti)
4. American Jewish World Service (AJWS) (USA)
5. Anana Consultants (USA)
6. Ansara Family Fund (USA)
7. Association des Femmes de Borgne (Haiti)
8. Bureau des Avocats Internationaux (BAI) (Haiti)
9. CAISO: Sex and Gender Justice (Trinidad and Tobago)
10. CAR / Chapit Ayiti (Haiti)
11. Center for Gender & Refugee Studies (CGRS) (USA)
12. Centre de Formation et de Développement Communautaire (CEFODEC) (Haiti)
13. Clinique de Recherche, d’Analyse, et d’Assistance Légale de L’École Supérieure Catholique de Droit de Jérémie (CRAALE) (Haiti)
14. Coalition des Associations des Femmes pour la Justice Sociale en Haiti (CAFJSH) (Haiti)

15. Collectif des Amis des Droits Humains (COLAH) (Haiti)
16. Collectif Haïti de France (France)
17. Community Coalition for Haiti (CCH) (USA)
18. Confédération des Travailleurs et Travailleuses des Secteurs Public et Privé CTSP-HAÏTI (Haiti)
19. Congregations of St. Joseph (USA)
20. Coordination Europe-Haïti (CoEH) (European Union)
21. Diaspora Community Services (DCS) (USA)
22. Dominican Sisters of Sparkill (USA)
23. Faith in Action International (Haiti)
24. Family Action Network Movement (FANM) (USA)
25. FAMN RIRAL POU PWOMOSYON DEVLOPMAN AGRIKILT AN AYITI (FARIPDA) (Haiti)
26. Fondation TOYA (Haiti)
27. Friends of Matènwa (FoM) (USA)
28. Global Centre for the Responsibility to Protect (GCR2P) (USA)
29. Gran Jipon (Haiti)
30. Groupe d'Action pour le Progrès d'Haïti (GAPH) (Haiti)
31. Groupe d'Appui au Développement et à la Démocratie (GRADE) (Haiti)
32. Haiti Adolescent Girls Network (HAGN) (Haiti)
33. Haiti School Project (USA)
34. Haitian American Foundation for Democracy (HAFFD) (USA)
35. Haitian Bridge Alliance (HBA) (USA)
36. Haitian Women's Collective (HWC) (Haiti)
37. Impact Communautaire pour le Développement d'Haïti (ICODEH HAITI) (Haiti)
38. Institute for Justice & Democracy in Haiti (IJDH) (USA)
39. International Civil Society Working Group for the Permanent Forum on People of African Descent (ICSWG PFPAD) (Global)
40. Komisyon Fanm Viktim pou Viktim (KOFVIV) (Haiti)
41. La Fédération Nationale des Syndicats en Education FENASE (Haiti)
42. La Troupe Makandal, Inc. (USA)
43. Li, Li, Li! Read (Haiti)
44. MADRE (USA)
45. Manifest Haiti (USA)
46. Massachusetts Action for Justice (USA)
47. Nègès Mawon (Haiti)
48. New England Human Rights Organisation (NEHRO) (USA)
49. Nou Pap Dòmi (Haiti)
50. Òganizasyon Feminis Dantò / Dantò Òganizasyon Feminis (Haiti)
51. Organisation féministe MARIJÀN (Haiti)
52. Organisation FIEF (Haiti)
53. Partners in Health (PIH) (Haiti)
54. Passionists International (USA)
55. PROFAMIL (Haiti)

56. Quixote Center (USA)
57. Regroupement des Femmes Actives d'Haïti (RFAH) (Haiti)
58. Roots of Development (USA)
59. Saint Joseph Worker Foundation, Inc. (USA)
60. Sant La Haitian Neighborhood Center (USA)
61. Summits Education (Haiti)
62. UNESCO Inclusive Policy Lab - People of African Descent & SDGs E-Team (Global)
63. Unitarian Universalist Service Committee (UUSC) (USA)
64. WE ARE WOMEN ORG (Haiti)
65. Zantray Fanm Kreyòl (ZAFK) (Haiti)